

Contract No. HY/2014/07, HY/2019/13

Central Kowloon Route – Kai Tak West, Buildings, Electrical and Mechanical Works

28th January 2023

Central Kowloon Route Community Liaison Centre -

Guided Tour and STEAM Workshop

Central Kowloon Route (CKR) has been making substantial effort to promote STEAM education. A STEAM workshop was organized for members of the Chinese YMCA of Hong Kong (Jordan Centre) on 28th January 2023. The Project team introduced the CKR to primary school students ranging from P.1 to P.3 through talks, discussions and interactive sessions. Students were encouraged to utilize the interactive games and exhibits at the Community Liaison Centre to learn more about the construction process and benefits of CKR. Each student was given the opportunity to build their own mini air purifier to simulate the ventilation system of the tunnel.

中九龍幹線社區聯絡中心 - 導賞團暨 STEAM 工作坊

香港中華基督教青年會 (佐敦會所)

中九龍幹線一直致力推動 STEAM 教育。一眾香港中華基督教青年會 (佐敦會所) 會員於 2023 年 1 月 28 日到訪中九龍幹線社區聯絡中心，參與 STEAM 工作坊。工程團隊透過解說、討論和互動環節，向小一至小三參加者介紹中九龍幹線。參加者善用中心內的互動遊戲及展區，了解中九龍幹線的建造過程及交通效益。每位參加者亦有機會製作迷你空氣淨化機，模擬隧道內的通風系統。

